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 Puheenjohtaja Jonne Tynkkynen otti esille asian: 

Kesälahden koululaiset ovat osoittaneet kiinnostusta tulla Punkaharjun 
kouluun oppilaaksi, Kesälahden yläkoulun lakkautuessa. Mitä on 
tehtävissä, että naapurikunnasta saataisiin uusia oppilaita, uuteen 
kouluumme? Otammehan heidät avosylin vastaan? 
 
Jäsen Timo Lajunen otti esille asian: 
Lautakunta yhdessä kirjaston henkilökunnan kanssa kantaa edelleen 
huolta esimiehen tointen suorittamisesta kirjastonjohtajan eläköityessä. 
Määräpäivä lähestyy, eikä mitään tapahdu. Kehotan sivistysvirastoa 
nostamaan asiaan liittyvissä neuvotteluissa esiin esim. hallintosäännön 
muutoksen siten, että toimialajohtaja pystyy vaikuttamaan täyttölupaan 
nykyistä enemmän. 
 
Lautakunta keskusteli esille otetuista asioista. 

 


